



THE CHALLENGE

Strong entrepreneurial ecosystems are highly enriching to regions. They inspire people to create their own employment opportunities, create solutions that a region needs, teach valuable lessons about designing, failing and trying again in today's fast changing world. However, global disparities persist, with some regions thriving in their support for local entrepreneurs while others lag behind. Models successful in developed regions often fall short when transplanted to less developed areas due to vastly different conditions. Effective solutions must be locally tailored, taking into account unique challenges and potentials to empower entrepreneurs to make meaningful impacts in their communities.

THE COMPANY

At H&D Partners SRL, we specialize in developing and implementing methodologies to empower local actors in organizing, designing, and executing customized entrepreneurship support programs. Our approach is guided by three core principles:

- **Practice over theory:** We prioritize the establishment of continuous and hands-on, practical support for entrepreneurs, believing that day-to-day guidance is crucial for success.
- **Quality over Quantity:** More than the number of programs, it's the quality of the programs supporting local entrepreneurs that counts. More than the number of startups supported, it's the quality of these startups that will make a difference in growing local economies.
- **Local over Global:** While drawing inspiration from global experiences, we recognize the uniqueness of each region and the diversity of entrepreneurial ecosystems. Our methodologies enable incubators and accelerators to tailor support programs to the specific needs and contexts of the communities they serve.

THE SERVICES

Entrepreneurship Support Program Design: From concept to execution, we work hand-in-hand with incubators and accelerators to develop and enhance programs that deliver tangible results. Our methodologies are proven to boost program effectiveness and sustainability, driving meaningful outcomes for both entrepreneurs and local economies.

Upskilling Talents: We are committed to empowering entrepreneurship enablers and coaches with the tools they need to thrive. Through our comprehensive training and coaching programs, we equip professionals with the skills and insights to excel in their roles, fostering a culture of continuous learning and growth.

Entrepreneurial Ecosystem Building: Building a thriving entrepreneurial ecosystem is about more than just institutions – it's about fostering collaboration and synergy among all stakeholders. With our expertise in ecosystem development, we facilitate strategic partnerships and connections that unlock new opportunities for entrepreneurs and SMEs, fuelling sustainable growth and prosperity.

SOME OF OUR CLIENTS



CONTACTS

H&D Partners
Rue Medaets 65
1150 Brussels, Belgium
www.hndpartners.eu
info@hndpartners.eu

WHERE WE WORK

H&D Partners has assisted more than 70 incubators, accelerators and entrepreneurial ecosystems, with an average length of the technical assistance of 16 weeks, in the following countries:

Albania	China	Kenya	South Africa
Algeria	Egypt	Lebanon	Sri Lanka
Armenia	Ethiopia	Mongolia	Tunisia
Burkina Faso	Italy	Niger	Uganda
Canada	Jordan	Palestine	





LE DÉFI

Les écosystèmes entrepreneuriaux solides enrichissent grandement les régions. Ils inspirent les individus à créer leurs propres opportunités d'emploi, à développer des solutions dont une région a besoin, et à tirer des leçons précieuses sur la conception, l'échec et l'essai à nouveau dans le monde en constante évolution d'aujourd'hui. Cependant, des disparités mondiales persistent, certaines régions prospérant dans leur soutien aux entrepreneurs locaux tandis que d'autres accusent un retard. Les modèles qui réussissent dans les régions développées sont souvent insuffisants lorsqu'ils sont transplantés dans des zones moins développées en raison de conditions très différentes. Les solutions efficaces doivent être adaptées localement, en tenant compte des défis uniques et du potentiel pour autonomiser les entrepreneurs afin qu'ils puissent avoir un impact significatif dans leurs communautés.

L'ENTREPRISE

Chez H&D Partners SRL, nous nous spécialisons dans le développement et la mise en œuvre de méthodologies visant à autonomiser les acteurs locaux dans l'organisation, la conception et l'exécution de programmes de soutien à l'entrepreneuriat personnalisés. Notre méthode repose sur trois principes fondamentaux :

- **La pratique avant la théorie:** Nous accordons la priorité à l'établissement d'un soutien continu et pratique pour les entrepreneurs, en croyant que l'accompagnement quotidien est crucial pour le succès.
- **La qualité avant la quantité:** Plus que le nombre de programmes, c'est la qualité des programmes soutenant les entrepreneurs locaux qui compte. Plus que le nombre de startups soutenues, c'est la qualité de ces startups qui fera la différence dans la croissance des économies locales.
- **Le local avant le global:** Tout en tirant notre inspiration des expériences mondiales, nous reconnaissons l'unicité de chaque région et la diversité des écosystèmes entrepreneuriaux. Nos méthodologies permettent aux incubateurs et aux accélérateurs d'adapter les programmes de soutien aux besoins spécifiques et aux contextes des communautés qu'ils servent.

LES SERVICES

Conception de Programmes de Soutien à l'Entrepreneuriat: De la conception à l'exécution, nous travaillons en étroite collaboration avec les incubateurs et les accélérateurs pour développer et améliorer des programmes qui produisent des résultats tangibles. Nos méthodologies ont prouvé leur efficacité et leur durabilité, générant des résultats significatifs tant pour les entrepreneurs que pour les économies locales.

Renforcement des Compétences: Nous nous engageons à autonomiser les facilitateurs et les coachs en entrepreneuriat en leur fournissant les outils dont ils ont besoin pour réussir. Grâce à nos programmes complets de formation et de coaching, nous dotons les professionnels des compétences et des connaissances nécessaires pour exceller dans leurs rôles, favorisant ainsi une culture d'apprentissage continu et de croissance.

Construction d'Écosystèmes Entrepreneuriaux: Construire un écosystème entrepreneurial prospère ne se limite pas aux institutions ; il s'agit également de favoriser la collaboration et la synergie entre toutes les parties prenantes. Avec notre expertise en développement d'écosystèmes, nous facilitons les partenariats stratégiques et les connexions qui débouchent sur de nouvelles opportunités pour les entrepreneurs et les PME, alimentant ainsi une croissance et une prospérité durables.

CERTAINS DE NOS CLIENTS



CONTACTS

H&D Partners
Rue Medaets 65
1150 Brussels, Belgium
www.hndpartners.eu
info@hndpartners.eu

OÙ NOUS TRAVAILLONS

H&D Partners a assisté plus de 70 incubateurs, accélérateurs et écosystèmes entrepreneuriaux, avec une durée moyenne de l'assistance technique de 16 semaines, dans les pays suivants:

Albania	China	Kenya	South Africa
Algeria	Egypt	Lebanon	Sri Lanka
Armenia	Ethiopia	Mongolia	Tunisia
Burkina Faso	Italy	Niger	Uganda
Canada	Jordan	Palestine	

